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Miralem Pjanic pojawił się w niedzielę, po meczu z Interem, w Sarajewie,

gdzie obejrzał mecz między zespołem FK Sarajevo i Siroki Brijeg. Przy tej

okazji udzielił wywiadu dla portalu haberler.com.

Bośniak nie chciał rozmawiać o Romie, gdyż mówił o niej wystarczająco dużo po

meczu z Interem. Skupił się m.in. na drużynie narodowej:

- Atmosfera jest pozytywna. Z nowym trenerem zmieniło się wiele rzeczy.

Wprowadził wiele nowości. Nie będzie łatwo zakwalifikować się na Euro 2016, ale

będziemy próbować do samego końca. Mecz z Izraelem będzie kluczowy,

kluczowym będzie zdobycie trzech punktów. Potem w naszej grupie może zdarzyć

się wszystko.

 

Pjanic był też pytany o Saliha Ucana:

- Salih jest bardzo młody, jednak jest piłkarzem o wielkim talencie i świetnej jakości,

posiada wystarczająco dużo, aby stać się wielkim graczem. Zmiana kraju i ligi w

jego wieku nie jest łatwa, ale pomagamy mu każdego dnia. Jego czas nadchodzi i

sądzę, że to udowodni w krótkim czasie, zdobywając miejsce w wyjściowym

składzie.
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